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Abstract (en)
A chair, particularly office chair, has as so-called sychronizing mechanism a front seat carrier part (6), fixed in relation to a chair column, and a rear
seat carrier part (7) which is pivotable with respect to said front seat carrier part about a pivot shaft (8) and carries a backrest. A seat is supported
on the two seat carrier parts (6, 7). Articulated on the rear seat carrier part (7) at a distance from the pivot shaft (8) is a locking lever (62) of a locking
device (61), which locking lever has a stop face (64). The latter comes into engagement under gravity with a locking face (65) fixed relative to
the front seat carrier part (6). To release this locking arrangement, the locking lever (62) is lifted by means of an actuating arm (67) of the locking
arrangement. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Stuhl, insbesondere Bürostuhl, weist als sogenannte Synchronmechanik einen relativ gegenüber einer Stuhlsäule ortsfesten vorderen
Sitzträgerteil (6) und einen gegenüber diesem um eine Schwenkachse (8) verschwenkbaren hinteren Sitzträgerteil (7) auf, der eine Rückenlehne
trägt. Auf den beiden Sitzträgerteilen (6, 7) stützt sich ein Sitz ab. Am hinteren Sitzträgerteil (7) ist im Abstand von der Schwenkachse (8) ein
Verriegelungs-Hebel (62) einer Verriegelungseinrichtung (61) angelenkt, der eine Anschlagfläche (64) aufweist. Diese kommt unter Schwerkraft mit
einer relativ zum vorderen Sitzträgerteil (6) ortsfesten Verriegelungsfläche (65) in Eingriff. Zum Lösen dieser Verriegelung wird der Verriegelungs-
Hebel (62) mittels eines Verriegelungs-Betätigungsarms (67) angehoben. <IMAGE>
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